

Notulen Presidium 19 april 2022

Datum	19-04-2022
Tijd	19:30 - 21:00
Locatie	Raadzaal
Voorzitter	L.J.E.M. van Riswijk
Aanwezig	Dhr. A.M.H. Albers, Mevr. J. de Nooij, Dhr. N. van Dellen, Mevr. N. Niebuur-Sluiteer, Dhr. P.A. Vos, Dhr. P.M.W. Pollmann, Dhr. B.M. Kagei, Mevr. L. van der Velden, Dhr. H.L.M. Meijer, Dhr. M.H.A.G. Witjes, Mevr. I.M. van Dijk (griffier), Mevr. R. Heemsbergen (plv. griffier)
Afwezig	n.v.t.

1	Opening en mededelingen De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.												
2	Vaststellen notulen 15 februari 2022 Deze worden ongewijzigd vastgesteld. Er wordt nogmaals verzocht om tijdige toezending van de notulen.												
3	Zitplaatsen raadsvergadering en commissievergaderingen De leden van het Presidium stemmen in met de voorgestelde indeling. Er wordt verzocht om bij de commissievergaderingen een stoel vrij te houden tussen de deelnemers aan de vergadering zodat iedereen voldoende ruimte heeft voor laptop/stukken.												
4	Digitaal stemmen Na een kort overleg over dit onderwerp wordt afgesproken om volgens Reglement van Orde vanaf nu weer met handopsteken te gaan stemmen. Ter aanvulling wordt besloten dat: - met fractiediscipline wordt gestemd tenzij er om hoofdelijke stemming wordt gevraagd. Als een lid van een fractie niet instemt met het fractie standpunt legt deze voor de stemming een stemverklaring af. - de voorzitter van de raad zal na de stemming herhalen welke fracties voor en welke fracties tegen hebben gestemd zodat dit ook voor hen die de vergadering via website volgen duidelijk is. - als digitaal vergaderen noodzakelijk is vinden de stemmingen digitaal plaats.												
5	Agendacommissie en werkterrein commissies De leden van het Presidium stemmen in met de onderstaande samenstelling van de Agendacommissie: - de voorzitters van de commissies (Mw. Jansen, dhr. Visser en dhr. Hugen). - adviseur de voorzitter van de gemeenteraad, dhr. Van Riswijk - ondersteuning door de griffie Werkterrein van de commissies is vastgesteld volgens onderstaand overzicht: <table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td style="width: 50%;">Programma</td> <td style="width: 50%;">Commissie</td> </tr> <tr> <td>Bestuur en Ondersteuning</td> <td>Middelen</td> </tr> <tr> <td>Veiligheid</td> <td>Middelen</td> </tr> <tr> <td>Verkeer, vervoer en waterstaat</td> <td>Ruimte</td> </tr> <tr> <td>Economie</td> <td>Middelen, bij ruimtelijke aspecten worden leden van de commissie Ruimte uitgenodigd aan de vergadering deel te nemen.</td> </tr> <tr> <td>Onderwijs</td> <td>Samenleving</td> </tr> </table>	Programma	Commissie	Bestuur en Ondersteuning	Middelen	Veiligheid	Middelen	Verkeer, vervoer en waterstaat	Ruimte	Economie	Middelen, bij ruimtelijke aspecten worden leden van de commissie Ruimte uitgenodigd aan de vergadering deel te nemen.	Onderwijs	Samenleving
Programma	Commissie												
Bestuur en Ondersteuning	Middelen												
Veiligheid	Middelen												
Verkeer, vervoer en waterstaat	Ruimte												
Economie	Middelen, bij ruimtelijke aspecten worden leden van de commissie Ruimte uitgenodigd aan de vergadering deel te nemen.												
Onderwijs	Samenleving												

	Sport Cultuur Recreatie Sociaal Domein Volksgezondheid Duurzaamheid Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing Financiën	Samenleving Samenleving Middelen Samenleving Samenleving Ruimte Ruimte Middelen
6	Vergaderstructuur Na een korte bespreking van dit punt is de conclusie dat er onvoldoende draagvlak is om met de nieuwe structuur te starten. De voorzitter stelt voor om dit punt in het najaar weer op te pakken. De fracties WijZZ en ONS Zevenaar vragen de griffier om hen nieuwe structuur duidelijk te maken aangezien zij bij de eerdere besprekingen niet aanwezig waren.	
7	Rondvraag <ul style="list-style-type: none"> • Kranslegging op 4 mei: in iedere kern wordt een krans gelegd namens het gemeentebestuur. • Naar aanleiding van de schriftelijke vragen van de SP betreffende het opleggen van een eenzijdige gedragslijn wordt er aandacht gevraagd voor de omgangsvormen in de raad. Naar aanleiding van deze discussie wordt aangegeven door de burgemeester dat hij graag een keer een toelichting geeft op de werkwijze van het Presidium en onder welke omstandigheden er wordt besloten een Seniorenconvent te beleggen. • De VVD zou graag een motie op de Verordening voor de raadscommissie indienen en een initiatiefvoorstel voor een Verordening voor raadsenquête. De griffier geeft aan hen hierbij te willen ondersteunen. • Vergaderruimten: deze zijn schaars, zeker de grote ruimten. De griffier is in overleg met Ataro over het gebruik van Julia Warr en Jan van Schoonhoven. Als dit in de toekomst mogelijk gaat worden is het probleem opgelost. • Dagmail: niet alle leden van het Presidium zien dit als een goede vervanging van de wekelijkse griffiebrief. M.n. het zoeken in de Dagmail is niet voor iedereen duidelijk. 	
8	Sluiting De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21.10 u.	